
Stanovska organizacija JUI 
Iz sekcije 

POZIV 
VSEM UČITELJSKIM DRUŠTVOM 

DRAVSKE BANOVINE ! 
1. Vsa društva naj tekom januarja porav 

najo zaostalo članarino do inkl. decembra 
sicer bo sekcija primorana predlagati na pri 
hodnjem občnem zboru društvenih predsed 
nikov, društva z večjimi dolgovi v črtanje i; 
svojega udruženja. Tekom prihodnjih dni do 
be vsa društva obračune in prosimo takojšnji! 
nakazil v breme izkazanih saldov. 

2. Članarina naj se vplačuje vedno me 
sečno v n a p r e j . Pobero naj jo upravitelj 
(ce) ali poverjeniki (ce) ter naj jo takoj p< 
izplačilu mesečne plače oddajo društvenemi 
(i) blagajniku(ci). Ta pa nakaže skupne 
vsoto najkasneje eio 15. vsakega meseca glav 
nemu blagajniku slkcije. 

3. Mesečne prijave naj se redno in točne 
pošiljajo sekciji. Vsaka prijava se mora glede 
števila članstva vjemati s prejšnjo. Tudi te 
prijave naj bodo vsaj do 15. vsakega mesece 
pri sekciji. 

4. Upravitelji (ce) se naprošajo, da ukre 
nejo potrebne korake pri krajevnih šolski! 
odborih v svrho poravnave oziroma plačil* 
zaostale naročnine » P o p o t n i k a « , ki šege 
že v visoke tisočake. 

5. S posebno okrožnico je naprosila sek 
cija vsa učiteljska društva, da prispevajo pc 
danih možnostih za kritje stroškov tečaje 
brezposelnih učiteljskih abiturientov. Doseda. 
se je temu vabilu odzvalo 15 učiteljskih dru 
štev. Primanjkljaja pa je še Din 5.780*75, ka 
terega zneska pa glavna blagajna sama ne 
more kriti. Prosimo, da tudi ostala društva 
nakažejo sekciji v to svrho primeren znesek 

6. Sklep zadnje banovinske skupščine je 
bil, da ustvarimo za članstvo dravske bano
vine o b r a m b n i a l i z a š č i t n i s k l a d 
na ta način, da se o tem vsa društva izjavijo, 
In če bo večina društev, oziroma članstva za 
to, se uvede v letu 1933./34. enkratno obvezne 
plačanje a Din 5'— od vsakega člana. Ker se 
je za ta neobhodno in nujno potrebni sklad 
izreklo že 25 učiteljskih društev, je postalo 
plačanje tega prispevka obvezno za vse orga
nizirane člane naše sekcije. Zato prosimo, da 
društva, ki določenega prispevka še niso po
brala pri svojih članih, store to čimprej, kei 
je imela sekcija dosedaj že mnogo stroško\ 
v raznih zaščitnih primerih načelne važnosti 
O tem skladu bo vodila sekcija poseben ra
čun, ki ga bo izkazala vsakokrat ob zaključku 
letnega obračuna. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO V OR 
MOŽU bo zborovalo v soboto dne 3. febru 
arja 1934. ob 9. uri v Ormožu. Odbor. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO V BRE 
ŽICAH bo zborovalo v soboto, dne 10. febru 
arja 1934. točno ob 9.30 uri v narodni šoli ' 
Brežicah. Poleg običajnih točk je na dnevnen 
redu aktualno predavanje o računskem pouki 
po Lavtarjevi metodi (referira ga. dr. Pirk 
majerjeva) ter situacij sko poročilo. Vljudni 
vabi odbor. 

= JUU SRESKO DRUŠTVO V PTUJl 
bo zborovalo dne 3. februarja v dvorani Glas 
bene Matice v Ptuju. Začetek zborovanja ol 
9. uri. 

Točke dnevnega reda so običajne. Pre 
daval bo tov. Hasl. 

Odbor. 

Poročila: 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO MARI 
BOR LEVI BREG je zborovalo 2. dec. 1933 
Od 85 članov navzočih 72, t. j . 85%, odsot 
nih 13. 

Eno uro pred zborovanjem sta imela seje 
društveni upravni in nadzorni odbor. Zboro 
vanje je otvoril predsednik tov. Vauda Mirke 
ter se uvodoma spomnil nenadoma umrli! 
pokojnih tovarišev Čepeta Franca in Bercets 
Josipa, s katerima zgubi društvo dva odlični 
funkcionarja, od obeh se je na grobu poslovi 
tov. predsednik. Naglašal je zgodovinske ii 
spominske dni v decembru, se spomnil jubi 
lanta 601etnika tov. Gangla, ki mam bodi vse 
vzor in vsevzgled v delu za narod, dom h 
kralja. 

Namesto umrlega tov. Čepeja je bil iz 
voljen v upravni odbor tov. Pur Franc, na 
mesto umrlega tov. Berceta pa blagajnikon 
tov. Ferk Ivan. Težko se je 'tov. predsednic 
dalje poslovil od agilnega, na skrajni severn 
meji na Sladkem vrhu mnoga leta neustrašne 
delavnega in mnogo trpečega, sedaj v Mari 
bor premeščenega tov. Jakopeca Karla. \ 
šolskovrtnarski razstavni odbor so bili izvo 
ljeni tovarišice: Pur Josip, Šafarič Franc, Sar 
doč Adam, Droč Janko, Kramer Franc, Šalds 
L., Črnko Drago, Tetelnovani Ferenčakova 
Tov. predsednik ie po objavi dopisov poda 
situacij sko poročilo. 

Važni sklepi: 
1. Sprejme se novi poslovnik za stanov 

sko 'razsodišče. 
2. K akciji prevzema ljubljanske radio 

postaje na dopis ZKD naj se povabi tudi na 
ša sekcija. 

3. Za 3 iz bedn. fonda nameščene učit 
abituriente krije članarino društvo. 

4. Zbor ne odobrava brez soglašanja dru 
štev sklenjenega, čeprav le enkratnega povi 
ška naročnine »Našega roda« za 50 par m 
račun »Mladinskega časopisa«; istega borne 
lažje razpečali učencem, ki so itak že težke 
pridobljeni naročniki »Našega roda«. 

5. Poročilo o našem prvem zborovanju je 
žal »Učit. tov.« priobčil skrajšano ter je take 
izpadlo par važnih momentov, kakor sicei 
priznavamo umestnost krajšanja takih poro 
čil. 

6. Na predsednikovo vabilo hoče članstve 
agilno sodelovati pri »Klubu prijateljev vaške 
kulture«. 

Tov. predsednik pozdravi še došlega tov 
sres. nadz. Tomažiča, tov. Vranca in končne 
došlega zastopnika CMD tov. Škulja France
ta, ki nas je v navdušenih besedah bodril k 
sodelovanju za razmah in podpiranje tradi
cionalno veličastne Ciril Metodove družbe. 
Nato se je pričela prav za prav glavna točka 
tega zborovanja: razprava o položaju našega 
narodnoobrambnega in sploh nacionalnega 
delovanja ob severni meji. Bil je to pravcati 
narodnoobrambni parlament, ki je blizu 2 uri 
o živi, iskrenega domoljubja prepojeni in vse
ga dosedanjega konglomerata preštevilnih or
ganizacij in temu sledečega cenljenja sil siti 
debati energično zagrabil ta pereči problem. 
Tov. predsednik je sestavil za koncentraci
jo vseh društev, sistematizacijo narodno
obrambnega in sploh nacionalnega dela obšir
no resolucijo, ki je bila z aklamacijo in so
glasno sprejeta, da se razpošlje vsem mero
dajnim društvom in činiteljem v svrho čim 
prejšnjega sklicanja tozadevne ankete. (Reso
lucijo je objavil »Učit. tov.« št. 21 na uvod
nem mestu.) Prihodnje zborovanje bo 3. fe
bruarja 1934. 
Vauda Mirko, preds. Senekovič Alojz, ta j. 

+ JUU — SRESKO UČITELJSKC 
DRUŠTVO SV. LENART V SLOV. GOF 
je zborovalo dne 13. dec. 1933 pri Sv. Lenart 
v Slov. gor. Včlanjenih 41, nečlanov 1. Ude 
ležba je bila povoljna kljub skrajno slabem 
vremenu. Predsednik tov. Štuhec pozdra^ 
navzoče, posebej še sreskega kmet. referent 
g. Kureta iz Maribora in tov. Mikoša iz Loka\ 
ca. — Omeni nadalje razmere, v katerih žh 
in deluje učiteljstvo, spodbuja tov. k javner 
udejstvovanju v korist stanovskih stremljen 
ter preide na dnevni red. Dopisi: Na prošnj 
mariborskih učit. abiturientov za denarn 
podporo, so navzoči soglasno sklenili pod£ 
riti iz društvene blagajne: 

200 Din namesto brzojavke E. Ganglu 
šestdesetemu rojstnemu dnevu. 

Za postavitev spomenika Veljku Čubr 
loviču prispevajo člani po Din 2'50. 

Poslovnik za stanovsko razsodišče s 
sprejme. 

Vse ostale dopise ie vzelo učiteljstvo bre 

Predsednik: 
Ivan Dimnik. 

—s Dopisovanje v organizačnih zadevah. 
Dogaja se, da poedinci naslavljajo dopise v 
organizačnih zadevah na posamezne funkcio
narje pri vodstvu sekcije. V interesu evidence 
in ekspedicije je, da pošiljajo dopisniki do
pise le na oficielni naslov sekcije. 

Iz društev: 
= SRESKO — UČITELJSKO DRUŠTVO 

MARIBOR LEVI BREG bo zborovalo v so
boto 3. febr. t. 1. ob pol 10. uri dopoldne v 
Narodnem domu v Mariboru. Poleg običajnih 
točk je na sporedu še: »Stik učiteljstva z 
oblastnimi korporacijami za pospeševanje 
kmetijstva«, predava sres. kmet. ref. g. svetnik 
VI. Kuret. b) Razgovor o preizkusnem prak
ticiranju z novim učnim načrtom za osn. šole. 
Za točko c) si pripravimo predloge, kje in 
kako upostavimo take stike in načrte za skup
no delo. Za točko c, ki je z ozirom na zauka
zano prakticiranje novih učnih načrtov prav 
aktualna, si kolikor mogoče vsi pripravimo 
poročila, kako smo si zamislili in sestavili to 
prakticiranje, kakšne so naše prve izkušnje 
in kaj bi bilo spremeniti že po dobljenih pr
vih rezultatih. Morda vsaj za I. in II. razred 
tokrat slišimo mnenja učiteljstva vseh šol 
našega društvenega okoliša. 

Eno uro pred zborovanjem, t. j . ob pol 
9. uri bo seja upravnega in nadozrnega odbo
ra, katerih člani naj bodo točni! Tov. pred
sednik bo poročal tudi o prvem, pripravnem 
sestanku za anketo društev, ki se je vršil pri 
g. generalu Maistru. Zadržani, pošljite opra
vičila! Ostali, bodite točni in vztrajajte do 
konca zborovanja! Iskreno so spet vabljeni 
nezaposleni učit. abiturienti(ke). Tov. po
zdrave! Odbor. 

debate na znanje. Poročilo o izvenšolskem 
delu je odpadlo, ker poročevalec ni bil nav. 
zoč. Tov. blagajnik je podal kratko blag. po
ročilo ter pohvalno ugotovil, da članstvo skq>. 
raj brezizjemno izpolnjuje svoje obveznosti 
napram organizaciji. Sledilo je nad vse zani
mivo predavanje sres. kmet. ref. g. Kureta, 
Predaval je o važnosti in Tazvoju kmetijstva, 
Predsednik se je predavatelju v imenu nav 
zočih najtopleje zahvalil. Pri tej priliki se jc
sklenilo, da pošlje društvo sekciji dopis sle
deče vsebine: 

Radi uspešnega sodelovanja učiteljstva 
za povzdigo kmet. gospodarstva prosimo 
sekcijo, naj ista izposluje pri kraljevski ban 
ski upravi, da bodo tudi šol. upraviteljstva 
obveščena o akcijah za pospeševanje kmetij
stva in naj bi dobivala dopise kmetijske stro
ke tudi šol. upraviteljstva. 

Prihodnje zborovanje bo meseca febru
arja pri Sv. Lenartu. 
Štuhec .TakoK nreH« frolrvh Jnsin tninik 

Blagajnik: 
Rado Grum. 


